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§ 1 
Val av justerare och tid för justering av dagens protokoll  

Beslut  
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Mikael Peterson (C) att 
tillsammans med ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) justera dagens 
protokoll. 
  
Justering sker fredag den 20 december. 
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§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom 
idrottsförvaltningen  
Inga delegationsbeslut fanns anmälda till dagens sammanträde. 
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§ 3 
Anmälningsärenden  

Beslut  
Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 
 
A. Samrådsyttrande, Rangstaplan, del av Örby 4:1 
B. Samrådssvar om förslag till beslut för biotopskyddsområde 
Skönstavik 
C. Samrådssvar om förslag till beslut för biotopskyddsområde 
Nockebyhov 
D. Samrådssvar om förslag till beslut för biotopskyddsområde 
Vårberg 
E. Ny 7-spels konstgräsplan, spontanidrott och toalettbyggnad på 
Parkskolans BP, Farsta 2:1. Slutredovisning 
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§ 4 
Verksamhetsplan 2025 för idrottsnämnden  
IDF 2024/2633 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden godkänner förslag till verksamhetsplan för 

2025 inklusive bilagor och överlämnar den till 
kommunstyrelsen. 

2. Idrottsnämnden begär budgetjustering för ökade 
hyreskostnader till fastighetsnämnden om 18,1 mnkr. 

3. Idrottsnämnden begär budgetjustering för ökade 
hyreskostnader till övriga hyresvärdar om 4,1 mnkr. 

4. Idrottsnämnden begär budgetjustering om 1,6 mnkr för ökat 
föreningsstöd till 4H-gårdar. 

5. Idrottsnämnden begär budgetjustering för projektet Risvasar 
inom fiskeverksamheten med 0,1 mnkr. 

6. Idrottsnämnden begär budgetjustering för 
stödutsättningsodling inom fiskeverksamhet med 0,5 mnkr. 

7. Idrottsnämnden begär budgetjustering för ökat föreningsstöd 
om 1,6 mnkr. 

8. Idrottsnämnden begär omslutningsförändring med 39,6 
mnkr för ökade intäkter och kostnader. 

 
Förslag till beslut 
1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V) 
och Musse Hasselvall (V) föreslår (se beslutet). 
  
2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C) föreslår: 
  

1. Att avslå förvaltningens förslag till verksamhetsplan och 
budget 2025. 

2. Att återkomma med ett förslag till verksamhetsplan och 
budget utifrån Centerpartiets reservation i 
kommunfullmäktige. 

3. Att därutöver anföra följande: 
  
Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna vill att Stockholm ska 
vara en plats där alla har tillgång till ett brett och stort utbud av 
idrotter och idrottsplatser. Staden finns till för vårt föreningsliv och 
ska därför ge dem de bästa möjliga förutsättningar för att kunna 
bedriva bra och välkomnande verksamheter med engagerade ledare 
för våra barn och unga. 
  
Den akuta anläggningsbristen i Stockholm är en av de allra 
viktigaste frågorna för idrotten och är därför också vår prioritering. 
Till skillnad från vänstermajoriteten tror vi i C, L och M på, och ser 
det som en ren nödvändighet, att både staden och externa aktörer 
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ska vara med och bygga ikapp bristen på idrottsanläggningar. 
Vänstermajoriteten skjuter upp 1,3 miljarder i årets budget för 
idrottsinvesteringar och har tidigare stoppat flera idrottsprojekt för 
att ta tillbaka i egen regi. Resultatet av detta kommer bli att vi inte 
kommer nå våra mål i stadens strategi för idrottsanläggningar 2022-
2026. Detta är inget annat en ett svek till Stockholms idrottsrörelse. 
  
Centerpartiet tycker fortsatt att de prioriterade grupperna som 
innefattar särskilt fokus på flickor och ungdomar med låg 
socioekonomisk status ska ändras från 13–20 år till 7-20 år. Vi 
anser att prioriteringen bör ske i en mycket tidigare ålder då det kan 
vara svårt att fånga in barn till idrottslivet som redan hunnit bli 13 
år gamla. Enligt Riksidrottsförbundet är 11 år den vanligaste åldern 
för föreningsaktiva barn. Därefter sker ett successivt tapp av 
medlemmar i föreningsidrotten och det menar vi visar på att 13 år är 
en alldeles för sen ålder att börja prioritera barnen. 
  
Vikten av idrott och föreningsliv är ovärderlig kan inte mätas i 
pengar. Idrotten bidrar till att skapa trygghet genom att göra 
områden mer livfulla med fler människor i rörelse. Den bidrar också 
till att barn får ett bra och sund fritid som kan hjälpa dem hålla sig 
borta från negativa influenser. I vänstermajoritetens 
Verksamhetsplan för 2025 står vissa trygghetssatsningar med och 
idrottsrörelsen pekas ut ett viktigt verktyg i arbetet mot social 
utsatthet och kriminalitet. Det här håller vi med om men vi hade 
önskat att majoriteten lyfte den kriminalitet och otrygghet som 
tyvärr också finns inom idrotten i Stockholm. Det handlar om allt 
från en påtaglig otrygghet på och i anslutning till 
idrottsanläggningar till matchfixning, agentverksamhet och 
organiserad brottslighet. Det här letar sig in i föreningsidrotten, där 
kanske framförallt fotbollen är hårdast drabbad. Bland annat vittnar 
domare hur de hotas, förföljs och attackeras av spelare och ledare i 
Stockholms ungdomsfotboll. Enligt Stockholms fotbollsförbund står 
herr- och äldre pojklag för den allra största delen av incidenterna 
men ser också att stöket sprider sig ner i åldrarna samt in i flick- och 
damfotbollen. Här ser Centerpartiet att det finns mer att göra från 
stadens håll och att det pratas alldeles för lite om detta, kanske på 
grund av okunskap. 
  
Vi noterar att majoriteten redan i sin första budget för 2023 gav ett 
uppdrag till idrottsnämnden att inventera platser för ett möjligt 
kampsportcenter i befintliga lokaler i Järva. Sedan dess har vi läst 
om satsningen i VP för 2023 och 2024. Även detta år står det med i 
VP för 2025 där vi kan se att arbetet med att få fram ett 
kampsportcenter ”fortsätter” utan att se några tydliga resultat av det 
som var ett budgetuppdrag för 3 år sedan. 
  
Redan när vänstermajoriteten presenterade sin första budget 2023 
satte de målet att öka stadens simskola med 20 procent. Stockholms 
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Simförbund larmade då direkt om att satsningen skulle få stor 
negativ inverkan på föreningslivet, då den riskerade konkurrera ut 
de lokala simklubbarnas verksamheter. Vänstermajoriteten lovade 
att så inte skulle bli fallet men i början på 2024 vittnade 
simföreningarna om hur anmälningarna till deras simskola minskat 
drastiskt och att satsningen slagit stenhårt på deras verksamhet. Vi 
kan nu fortsätta läsa i både vänstermajoritetens budget och deras 
Verksamhetsplan för 2025 att de ändå fortsätter med den här 
satsningen och nonchalerar föreningarnas negativa påverkan. 
  
Den stora skiljelinjen mellan Centerpartiet och den nuvarande 
vänstermajoriteten är att vi tror på individen, föreningar, 
organisationer och privata aktörer medan vänstermajoritet tror på 
kommunens eget ägande eller drivande när det kommer till såväl 
idrottsanläggningar till vem som ska lära barn att simma. 
Centerpartiet kommer alltid prioritera barn och ungas möjlighet till 
att idrotta och att stärka föreningslivets möjligheter. Tyvärr ser vi 
inte detta förverkligas i dagsläget, då vänstermajoritetens 
ideologiska låsningar står i vägen för sådana satsningar. 
  
  
3) Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) föreslår: 
  

1. Att avslå förvaltningens förslag till beslut med hänvisning 
till Moderaternas budgetförslag för 2025. 

2. Att därutöver anföra: 
  
Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna vill att Stockholm ska 
vara en plats där alla har tillgång till ett brett och stort utbud av 
idrotter och idrottsplatser. Staden finns till för vårt föreningsliv och 
ska därför ge dem de bästa, möjliga förutsättningar för att kunna 
bedriva bra och välkomnande verksamheter med engagerade ledare 
för våra barn och unga. 
  
Den akuta anläggningsbristen i Stockholm är en av de allra 
viktigaste frågorna för idrotten och är därför också vår prioritering. 
Till skillnad från vänstermajoriteten tror vi på, och ser det som en 
ren nödvändighet, att både staden och externa aktörer ska vara med 
och bygga ikapp bristen på idrottsanläggningar. Vänstermajoriteten 
skjuter upp 1,3 miljarder i årets budget för idrottsinvesteringar och 
har tidigare stoppat flera idrottsprojekt för att ta tillbaka i egen regi. 
Resultatet av detta kommer bli att vi inte kommer nå våra mål i 
stadens strategi för idrottsanläggningar 2022-2026 trots att 
nämndens utgångspunkt för anläggningar utgår från det 
styrdokumentet. Detta är inget annat en ett svek till Stockholms 
idrottsrörelse. 
  
Idrottsnämnden ska arbeta för att alla stockholmare har möjlighet 
att vara fysiskt aktiva och upptäcka friluftsaktiviteter utifrån sina 
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egna förutsättningar. Moderaterna anser att idrott är en viktig del av 
civilsamhället och nämnden ska därför arbeta nära Stockholms 
idrottsrörelse. Idrotts- och fritidsytor i form av idrottsanläggningar, 
utomhusgym, motionsspår, badplatser och skidspår ger 
stockholmare utökade möjligheter till motion och rörelse i sin 
närmiljö. Det är av största vikt att idrottsanläggningar som staden 
förfogar över är öppna för idrottsrörelsen att använda.  
  
Givet den grasserande otryggheten i Stockholm vill Moderaterna 
understryka att nämnden ska verka för tryggare idrottsplatser och 
anläggningar. Nämndens bör särskilt prioritera barn och ungas 
idrottande och ta särskilt hänsyn till behov som personer med 
funktionsnedsättning har. Idrottsnämnden ska även verka för att 
främja äldres hälsa och välbefinnande samt bryta äldres isolering. 
Satsningar på simkunnighet ska fortsatt vara en prioriterad uppgift 
för nämnden. 
  
4) Hanna Wistrand (L) föreslår: 
  

1. Att avslå förvaltningens svar med hänvisning till 
Liberalernas förslag till budget 2025. 

2. Att utöver det anföra följande: 
  
Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna vill att Stockholm ska 
vara en plats där alla har tillgång till ett brett och stort utbud av 
idrotter och idrottsplatser. 
  
Staden finns till för vårt föreningsliv och ska därför ge dem de 
bästa, möjliga förutsättningar för att kunna bedriva bra och 
välkomnande verksamheter med engagerade ledare för våra barn 
och unga. 
  
Den akuta anläggningsbristen i Stockholm är en av de allra 
viktigaste frågorna för idrotten och är därför också vår prioritering. 
Till skillnad från vänstermajoriteten tror vi i C, L och M på, och ser 
det som en ren nödvändighet, att både staden och externa aktörer 
ska vara med och bygga ikapp bristen på idrottsanläggningar. 
Vänstermajoritetens skjuter upp 1,3 miljarder i årets budget för 
idrottsinvesteringar och har tidigare stoppat flera idrottsprojekt för 
att ta tillbaka i egen regi. Resultatet av detta kommer bli att vi inte 
kommer nå våra mål i stadens strategi för idrottsanläggningar 2022-
2026 trots att nämndens utgångspunkt för anläggningar utgår från 
det styrdokumentet. Detta är inget annat än ett svek till Stockholms 
idrottsrörelse. 
  
I Liberalernas Stockholm har alla tillgång till idrott och möjlighet 
att uppleva stadens friluftsliv. Denna rörelsefrihet är begränsad i 
dag då vi jämfört med resten av Sverige saknar ett stort antal 
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anläggningar och idrottsytor. Våra föreningar och aktiva måste få ta 
plats. 
  
Idrott är gemenskap, glädje och en väg till bättre hälsa. Vi Liberaler 
ser idrotten som en av samhällets starkaste krafter för att skapa en 
stad där alla känner sig delaktiga – en stad där ingen lämnas utanför 
och där föreningslivet blomstrar. 
  
Vi vill se fler idrottsanläggningar, fler upplåsta skolor och fler 
platser för spontanidrott och lek. För när möjligheterna finns nära, 
då rör man på sig mer. 
  
Idrotten är till för alla, oavsett var man bor, vilket kön man 
identifierar sig med, vilken bakgrund man har eller vilka 
förutsättningar man lever med. Vi måste fortsätta att säkerställa och 
följa upp att våra investeringar är jämställda. 
  
Den styrande majoritetens så kallade ”idrottsmiljard” är ett svek 
mot stockholmarna. Något som våra 9 största idrottsförbund med 
kraft har uppmärksammat nyligen. Pengarna har gått till att återta 
anläggningar i kommunal regi, vilket fördyrat, försenat och 
försvårat anläggningssituationen i Stockholm. 
  
Satsningar i Idrottsnämndens budget 2025 
Något som präglar majoriteten är att man höjer skatten utan att 
effektivisera något alls. Utan att följa upp och effektivisera blir vi 
inte bättre. Det är att slösa med skattebetalarnas pengar och är även 
dåligt ur hållbarhetssynpunkt. Den här slösa mentaliteten gör att 
pengar satsas på sådant som borde kunna genomföras inom ram – så 
går det när man inte orkar följa upp. 
  

1. Vi har lagt en generell effektivisering på 2 % som motsvarar 
28,2 miljoner kronor. 

2. Vi har låtit fjolårets generella uppräkning som motsvarar 
11,4 miljoner kronor stå kvar i ram. 

3. Vi drar ner på representation och interna konferenser men 
inte samma grad som majoriteten. Utbildning och 
personalutveckling är viktigt. 

4. Vi satsar 25 miljoner kronor i idrottsnämndens 
investeringsbudget för att ta fram entrélösningar till förmån 
för föreningslivet och därmed förenkla nyttjandet av 
idrottshallar i stadens skolor på kvällar och helger. Detta att 
jämföra med majoritetens ynka 6,5 miljoner. Idrottshallar 
som redan står färdiga kan inte stå låsta. 

5. Vi vill förenkla både för föreningslivet och stadens rektorer 
och lärare genom att ha ett smart tekniskt system så stadens 
idrottshallar inte står tomma samtidigt som 
idrottsföreningarna har stora behov av tillgång till tränings- 
och/eller matchhallar. 
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6. Vi lägger även 7,5 miljoner kronor i att utreda ett nytt 
ridhus. 

7. Vi lägger 32 miljoner mer i investeringar än majoriteten. 
8. Vi vill utreda möjligheterna att anlägga en multibana för 

hjulsporter och parasport sommartid och skidåkning 
vintertid. 

9. Vi vill utreda möjligheterna till fullstor 11-manna plan på 
Norrmalm. 

10. Vi vill utreda ett återstartstöd för föreningar som hamnat i 
ekonomiska svårigheter på grund av renoveringar och/eller 
stängning av anläggningar. 

11. Idrottsnämnden ska tillsammans med 
arbetsmarknadsnämnden verka för ett samarbete med SFI 
och stadens simföreningar nå ut till nyanlända och 
utrikesfödda i syfte att skapa en kontaktyta för att öka 
simkunskaperna bland stadens invånare. 

  
Anläggningskrisen i Söderort 
Politiken behöver vara flexibel och anpassa sig till 
omvärldshändelser. I detta fall innebär det att den akuta stängningen 
av Sätra ishall i kombination med förseningen av bygget av den nya 
ishallen på Mälarhöjden att detta ärende behöver anpassas till den 
kris som nu föreligger i Söderort. 
  
Vi ser nu hur stora delar av söderorts idrottsliv påverkas negativt av 
den styrande majoritetens idrottsmiljard som istället har gått till att 
återta anläggningar i kommunal regi istället för att använda 
pengarna så den kommer till gagn för alla, även de som bor i södra 
Stockholm. 
  
Idrottsmiljarden som går ut på att återta anläggningar 
Majoritetens s.k. satsning ”idrottsmiljarden” som inte är en riktig 
satsning på idrott har gått till att återta projekt och anläggningar i 
kommunal regi. Man har valt att avbryta ingångna avtal som lett till 
att projekt fördyrats och försenats vilket gör att andra projekt blir 
lidande samtidigt som vi ser att stadens skuldsättning skjuter i 
höjden. 
  
Fokus Järva medan resten av staden hamnar i skuggan 
Genom majoritetens fokus Järva-projekt har tagit större delen av 
stadens resurser och fokus så har andra stadsdelar som är i lika stort 
behov av satsningar och också anses som utsatta blivit utan eller 
med mindre duttsatsningar. Detta skapar en ojämlik och orättvis 
stad. Vi Liberaler vill att alla oberoende var du bor i staden ska ha 
lika chanser att utöva sport och aktiveras. 
  
Vi vill prioritera barn och unga – särskilt de som växer upp i 
ekonomisk utsatthet eller med funktionsnedsättningar. Det handlar 
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om rättvisa, men också om frihet. Frihet att utvecklas, att röra på sig 
och att hitta sin gemenskap. 
  
Idrottens kraft gäller också äldre. Rörelse bryter isolering, stärker 
hälsan och ger livskvalitet, något vi alla har rätt till – hela livet. 
  
Med fler badplatser och ökad satsning på simkunnighet tillsammans 
med föreningslivet ger vi trygghet och rörelsefrihet i vår vackra 
vattenomgivna stad. 
  
Vi Liberaler vill bygga ett Stockholm i rörelse. Ett rättvist 
Stockholm där resurser används klokt och där idrotten är till för alla 
och där alla får plats. 
  
5) Leif Söderström (SD) föreslår: 
  

1. Att avslå förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att ge förvaltningen i uppdrag att återkomma till 

idrottsnämnden med en verksamhetsplan utifrån 
Sverigedemokraternas skuggbudget 2025. 

3. Att därutöver anföra följande: 
  
Sverigedemokraterna har i sin skuggbudget för 2025 redogjort för 
våra visioner, mål och inriktningar. För att genomföra detta ska 
förvaltningen återkomma till nämnden med en omarbetad 
verksamhetsplan. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) reserverar sig mot beslutet 
med hänvisning till sitt förslag. 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag. 
Leif Söderström (SD) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2633-1 (Godkänd - R 1) Verksamhetsplan 2025 
för idrottsnämnden 

 IDF 2024/2633-1.4 Bilaga 1 Kompetensförsörjningsplan 
2025-2027 

 IDF 2024/2633-1.2 Bilaga 2 Plan för upphandling 2025-
2027 

 IDF 2024/2633-1.1 Bilaga 3 IdN VP 2025 
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 IDF 2024/2633-1.3 Bilaga 4 Ansokan-om-budgetjusteringar-
for-sarskilda-andamal---drift 

 IDF 2024/2633-1.5 Bilaga 6 Idrottsnämndens system för 
intern kontroll 2025 

 IDF 2024/2633-1.6 Bilaga 5 Vasentlighets- och riskanalys 
samt internkontr 
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§ 5 
Fördelning av föreningsstöd 2025  
IDF 2024/2836 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden godkänner idrottsförvaltningens förslag till 

fördelning av föreningsstöd 2025 enligt förvaltningens 
tjänsteutlåtande. 

2. Idrottsnämnden godkänner att idrottsförvaltningen betalar ut 
stöd till namngivna särskilda insatser enligt förvaltningens 
tjänsteutlåtande. 

 
Beslutsgång  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Jäv 
Hanna Wistrand (L) har på grund av jäv inte deltagit i eller varit 
närvarande vid beslutet. 
  
Särskilt uttalande 
Leif Söderström (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
De ideella föreningarnas verksamheter är avgörande för att 
stockholmarna ska kunna erbjudas ett brett och varierat utbud av 
fritidsaktiviteter, därför ska ett fritt och rikt föreningsliv värnas. I 
Sverigedemokraternas budget görs stora satsningar på såväl 
infrastrukturutveckling som direktstöd till föreningslivet. 
  
Sverigedemokraterna är det parti som 2024 satsade mest på 
idrottsverksamheterna i Stockholm stad. Ovanpå idrottsmiljarden 
reserverade vi ytterligare 150 miljoner för  nybyggnationer av 
idrottsanläggningar, till detta så anslogs 15 miljoner att fördelas till 
föreningarnas egna verksamheter samt 5 miljoner extra till 
förbättringar av spontanidrotts- ytor och utegym. 
  
I 2025 års budget fortsätter vi satsningen på att förbättra stadens 
utegym med ytterligare 5 miljoner, samt ökar på det generella 
föreningsstödet med 9 miljoner till totalt 24 miljoner. Till detta 
läggs en riktad insats på 6 miljoner till stadens simföreningar samt 
12,7 miljoner för att förbättra säkerheten på och kring stadens 
idrottsanläggningar. 
  
I det liggande fördelningsförslaget på föreningsstöd ingår även 
gokartbanan i Järfälla samt Stockholms Segelflygklubb i Långtora, 
vilka båda är lokaliserade i grannkommuner. Det är därför viktigt 
att information om dessa verksamheter når ut till stadens alla 
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ungdomar och organisationer som kan ha intresse av att ta del av 
deras verksamheter. 
  
Även om det under året öppnats ett par nya idrottsanläggningar, så 
råder det fortfarande en trängande anläggningsbrist för ett flertal 
sporter, och det behövs en jämnare geografisk fördelning av idrotts 
investeringarna så att hela staden omfattas och kan utvecklas. 
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§ 6 
Lägesrapport inhyrning av idrottslokaler i Gjutmästaren 6  
IDF 2024/2799 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner lägesrapporten och föreslagen 
inriktning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Det är bra att förvaltningen tänker långsiktigt i det här stora 
projektet som ska inrymma väldigt många olika verksamheter, 
idrotter och evenemang. Projektet har sprungit iväg kostnadsmässigt 
och när man måste hushålla med pengar gäller det att inte vara 
dumsnål, det blir ofta mycket dyrt i slutändan. 
  
LED-golv uppfyller kraven för ytelastiska sportgolv och har en 
förväntad livslängd på runt 70 år, medan lysdioderna beräknas hålla 
i 50 000-70 000 timmar. Ytan på sådana här golv är utformad för att 
ge bra grepp utan att orsaka friktionsbrännskador. Golvet behöver 
inte skyddas vid event eller utställningar, då dess reptåliga matta yta 
tål slitage. Golvet tål belastningar över 500 kg/m² och kan hantera 
tunga laster, såsom teleskopläktare. Något som är särskilt viktigt i 
den stora evenemangshallen som ska kunna inhysa andra event än 
idrott. 
  
Golvet har UV-beständig beläggning som kan ha olika färger, 
mönster och t ex logotyper. Det behövs ingen fuktspärr under golvet 
om man vill ha golvvärme, och varken glas eller aluminium 
påverkas av förändringar i fuktighet eller temperatur. 
  
Ett LED-golv finns installerat i Helsingborg, på Fuzed som fick pris 
för Årets Peppare 2023 av Generation Pep. Ett LED-golv är bättre 
för sporten då endast linjerna för den sport som ska utövas visas, 
livslängden slår vanligt sportgolv med hästlängder och golvet tål 
mycket tung belastning och hårt slitage som kan uppkomma vid t ex 
konserter och annat. 
  
Vi noterar också att hyrorna blir högre trots att mindre yta upptas, 
även om detta är stadens bolag som är hyresvärd. Mycket märkligt 
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då en det enligt majoriteten ska vara en garanti för låga hyror att 
hyra av staden. 
  
Vi vill att man säkerställer att den större arenan får LED-golv för att 
på bästa sätt möjliggöra för så många idrotter som möjligt, tävling 
och kulturevenemang. Det blir billigare i längden. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2799-2 (Godkänd - R 1) Lägesrapport inhyrning 
av idrottslokaler i Gjutmästaren 6 
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§ 7 
Motion om kulturljudzon och idrott på Frihamnspiren - 
svar på remiss från kommunstyrelsen  
IDF 2024/2720 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på motionen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V), 
Musse Hasselvall (V), Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M), Leif 
Söderström (SD) och Hanna Wistrand (L) föreslår (se beslutet). 
  
2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C) föreslår: 
  

1. Att tillstyrka motionen. 
2. Att därutöver anföra: 

  
Centerpartiet tackar för idrottsförvaltningens svar. Vi ser det som 
positivt att förvaltningen har en pågående dialog med 
exploateringskontoret om området och ser även att en dialog med 
idrottsbunden samt föreningslivet i närområdet borde tas upp för att 
kartlägga de behov som finns. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) reserverar sig mot beslutet 
med hänvisning till sitt förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2720-2 (Godkänd - R 1) Svar på remiss om 
Motion om kulturljudszon och Idrott på Frihamnspiren 

 IDF 2024/2720-1.1 Motion om kulturljudzon och idrott på 
Frihamnspiren 
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§ 8 
Motion om att samordna och stödja stadsdelarnas arbete 
med inrättande av så kallade ”fritidsbibliotek" - svar på 
remiss från kommunstyrelsen  
IDF 2024/2634 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på motionen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Mikael Peterson (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Den grönblå majoriteten avsatte pengar för uppstartsarbete av 
fritidsbibliotek och idrottsförvaltningen har under föregående år 
samordnat stadsdelsförvaltningars arbete med etablering av 
biblioteken. För att inte varje stadsdelsnämnd ska uppfinna hjulet på 
nytt startade vi upp ett samarbete med Fritidsbanken. En 
väletablerad och ideell organisation som lånar ut fritid- och 
idrottsutrustning och som finns runt om i hela Sveriges kommuner. 
  
Centerpartiet ställer sig positiva till intentionen i Moderaternas 
motion om att samordna och stödja stadsdelarnas arbete med 
inrättande av så kallade ”fritidsbibliotek”. Däremot tycker 
Centerpartiet fortsatt att Stockholms stadsdelar skulle ingått ett 
samarbete med Fritidsbanken istället för att starta upp egna 
verksamheter. Motionären lyfter just vikten av att samordna 
varumärke, kommunikation och lånesystem för stadens 
fritidsbibliotek. Något som inte hade behövts om alla stadsdelar valt 
Fritidsbanken som redan är en etablerad aktör och uppfyller det 
motionären efterfrågar. Tyvärr erfar vi att det här, återigen, handlar 
om att vänstermajoriteten varken tror på organisationer eller privata 
aktörer utan bara vill bedriva all form av verksamhet i egen regi. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2634-2 (Godkänd - R 1) Motion om att samordna 
och stödja stadsdelarnas arbete med inrättande av så kallade 
"fritidsbibliotek" 

 IDF 2024/2634-1.1 Motion om att samordna och stödja 
stadsdelarnas arbete med inrättande av så kallade 
fritidsbibliotek 
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§ 9 
Svar på skrivelse från Mikael Peterson (C), Anna 
Cederschiöld Stuart m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) om 
Spårvägen brottning  
IDF 2024/2736 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på skrivelsen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V), 
Musse Hasselvall (V) och Leif Söderström (SD) föreslår (se 
beslutet). 
  
2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) föreslår: 
  
Att idrottsförvaltningen utreder möjligheterna för Spårvägen 
brottning att bedriva sin verksamhet i SL-hallen. 
  
Spårvägen brottnings verksamhet har pågått sedan 1926 av anställda 
AB Stockholms Spårvägar (nu SL). Under 1960-talet började man 
med ungdomsverksamhet och sedan dess har Spårvägen tillhört den 
absoluta toppen i brottnings-Sverige. Väldigt många brottare har 
utövat idrotten i föreningen, däribland många OS- och VM-
medaljörer. Verksamheten bedrivs i Liljeholmshallen. 
  
Spårvägen redovisar stor verksamhet och man når ungdomar som 
annars inte skulle ha så konstruktiv fritidsverksamhet. Nyligen 
genomförde AIK en brottningstävling i åldern 7 - 14 år och 
Spårvägen ställde upp med en av de större trupperna. Man kommer 
starta en nybörjargrupp för ett 30-tal barn efter årsskiftet. 
  
Idrottsförvaltningen har tidigare gett svaret att det inte är lämpligt 
att förlägga brottningens verksamhet i idrottshallen på 
Skarpnäckfältet på grund av den permanenta anpassning som skulle 
krävas. Därför blir vi förvånade över att förvaltningen tar upp det 
som ett alternativ för den långsiktiga planeringen. Det finns nu en 
stor oro inom brottningen kring hur framtiden för verksamheten ska 
bli och att man riskerar tappa alltför många medlemmar om man 
inte kommer kunna få fortsätta att bedriva sin verksamhet i 
söderort. Vi hoppas förvaltningen kan gå föreningen till mötes i 
denna fråga. 
  
Beslutsgång 
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Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2736-2 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse 
Spårvägen brottning 

 IDF 2024/2736-1 Skrivelse Spårvägen brottning 
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§ 10 
Svar på skrivelse från Mikael Peterson (C), Anna 
Cederschiöld Stuart m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) om 
Magelungen  
IDF 2024/2801 
 

Beslut  
Idrottsnämnden godkänner idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på skrivelsen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V) 
och Musse Hasselvall (V) föreslår (se beslutet). 
  
2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) föreslår följande som Leif 
Söderström (SD) ansluter sig till: 
  
Att idrottsnämnden tar ett samordnat ansvar för att möjliggöra en 
bättre vattenrekreation i Magelungen och Fagersjöviken. 
  
Vi tackar idrottsförvaltningen för svaret men tycker inte att alla 
frågor besvaras. 
 
Förvaltningen hänvisar till att ansvaret för vattenområdet delas 
mellan stadsdelsförvaltningen, Stockholm vatten och 
idrottsförvaltningen men svarar inte på om det finns en samordning 
för vattenrekreation och friluftsliv kring Magelungen. Vi tolkar 
därför denna obesvarade fråga som att det inte finns en samordning 
eller att någon av förvaltningarna har ett huvudansvar för att 
praktiskt möjliggöra en bättre vattenrekreation. 
  
Idrottsförvaltningen beskriver utförda åtgärder i Magelungen men 
nämner inte Fagersjöviken som utgör hela 20 procent av sjön och 
som var en del av vår fråga. Vi hade en önskat en tydligare 
beskrivning av just rekreationsmöjligheterna i Fagersjöviken men 
uppfattar det nu som att det inte finns några satsningar där. Svaret 
saknar även en vision för hur vattenrekreationen i området ska 
utvecklas och hur framtiden ser ut för Magelungen och 
Fagersjöviken. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
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Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. Leif Söderström (SD) ansluter sig till 
reservationen. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2024/2801-2 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse om 
Magelungen 

 1806917 LAP-Genomforandeplan-Magelungen-Forsan 
 IDF 2024/2801-1 IDN (C, M, L) Skrivelse Magelungen 
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§ 11 
Inkomna skrivelser  
Inga skrivelser har inkommit till dagens sammanträde. 
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§ 12 
Förvaltningschefen informerar  
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om: 
  

 En sportslig chans, en satsning mellan Stockholms stad och 
Svenska basketbollförbundet för att skapa trygga 
mötesplatser, open court och streetbasketturneringar.  

 Fritids- och framtidsmässan som äger rum den 14 februari 
2025 i Eriksdalshallen. 
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§ 13 
Övriga frågor  
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) önskar att tidigt nästa år få 
en genomgång av stadens krisberedskap. 
  
Hanna Wistrand (L) efterfrågar en presentation av de fotbollsplaner 
där det saknas toalett. Förvaltningschefen Marina Högland svarar 
att det är i samband med verksamhetsberättelsen detta kommer 
presenteras. 
  
Anna Cederschiöld Stuart (M) efterfrågar den statusrapport som 
nämnden ska få angående investeringar och renoveringar kopplat 
till stadens simhallar. 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att det är i det simhalls 
PM som förvaltningen tar fram i samråd med fastighetskontoret 
som detta kommer presenteras. Det finns i nuläget ingen exakt 
tidsplan för när PM:et kommer vara klar. Förvaltningen återkommer 
till nämnden så fort detta är sammanställt. 
  
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) tackar nämnden för året som gått 
och det stora engagemanget för idrottsfrågorna. 
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